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Tomko: 
Chcem sa spýtať, cyklotrasa pre okresné mestá v Košickom kraji v hodnote 5,6 milióna eur. 
Bolo mesto Trebišov zapojené v tejto výzve? A ak bolo, prečo sme boli neúspešní, úspešná 
bola len Spišská Nová Ves v Košickom kraji. Prečo mesto Trebišov nezabojovalo o tú 
cyklotrasu, keď boli také pekné peniažky na to vyčlenené.  
 
PhDr. Čižmár: 
Ak si pamätáte začiatkom tohto roka ste boli informovaní o možnosti, resp. o pláne, ktorý 
bude súčasťou aj stratégie  Košického samosprávneho kraja. Ide o cyklotrasu, ktorá kopíruje 
tok rieky Ondava, aj takýto má názov, je to iniciatíva starostu neďalekej obce Vranovského 
okresu. Jej cieľom je prepojiť tri krajiny a to Poľsko, Slovensko a Maďarsko s napojením až 
na  tzv. maďarské cyklotrasy. Tento projekt je súčasťou aj Akčných plánov a následne má sa 
riešiť ako jeden zo strategických plánov Košického samosprávneho kraja v nasledujúcom 
období, preto je aj zapracovaný do tejto stratégie.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


